

ສະຖານທູດອິນເດຍ

ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ

ຂ່າວ

ສະຖານທູດອິນເດຍໄດ້ຈັດງານສະແດງເພື່ອເປັນການສະເຫຼີມສະຫຼອງວັນໂຢຄະສາກົນຄັ້ງທີ 7, ໃນວັນທີ 13 ມິຖຸນາ 2021 ເຊິ່ງເປັນງານໃນຮູບແບບອອນລາຍ. ວັນໂຢຄະສາກົນມີຈຸດປະສົງໃຫ້ທຸກຄົນທົ່ວໂລກຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດ ຫຼາຍຢ່າງຂອງການເຜີຍໂຢຄະ. ໃຫ້ກົດເຂົ້າຮ່ວມໂດຍ ພະນະທ່ານ ສ.ຈ ດຣ. Bountiem Phissamay, ປະທານສະມາຄົມມິດຕະພາບລາວ - ອິນເດຍ ແລະ ຫຼາຍກ່ວາ 40 ຄົນຈາກທຸກຊັ້ນຄົນໃນສັງຄົມໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນງານດັ່ງກ່າວ.

ໃນການກ່າວຄຳປາໄສໃນກອງປະຊຸມສະມັດຊາໃຫຍ່ ສະຫະປະຊາຊາດຄັ້ງທີ 69 (UNGA) ໃນວັນທີ 27 ກັນຍາ 2014, ໂດຍເປັນກົດເຂົ້າຮ່ວມຂອງ ນາຍົກລັດຖະມົນຕີອິນເດຍ ພະນະທ່ານ Narendra Modi ໄດ້ຮັບຮູ້ຮ່ອງໃຫ້ປະຊາຄົມໂລກຮັບຮອງເອົາວັນໂຢຄະສາກົນ. ໃນເດືອນທັນວາປີ 2014, ສະຫະປະຊາຊາດໄດ້ຮັບຮອງເອົາມະຕິເພື່ອກຳນົດວັນທີ 21 ມິຖຸນາ ເປັນວັນໂຢຄະສາກົນ (IDY) ຢ່າງເປັນເອກະພາບ.

ໂຢຄະແມ່ນຂອງຂວັນອັນລ້ຳຄ່າຂອງຮີດຄອງປະເພນີອິນເດຍບູຮານ. ເປັນການປະສານຈິດໃຈ ແລະ ຮ່າງກາຍໃຫ້ເປັນອັນຫນຶ່ງອັນດົບວຽນ, ຄວາມຄິດ ແລະ ການປະຕິບັດ, ການຍັບຍັ້ງໃຈ ແລະ ການເຕີມເຕັມ, ຄວາມລົງຕົວເຂົ້າກັນລະຫວ່າງມະນຸດ ແລະ ທຳມະຊາດ, ແລະ ວິທີການທີ່ປະຕິບັດກ່ຽວກັບສຸຂະພາບ ແລະ ການເປັນຢູ່ທີ່ດີ. ໃນຊ່ວງເວລາທີ່ທ້າທາຍທີ່ພວກເຮົາປະເຊີນໜ້າໃນມື້ນີ້, ໂຢຄະເປັນທາງອອກທີ່ສາມາດສ້າງຄວາມຄວາມສາມັກຄີໃນທົ່ວໂລກໂດຍຜ່ານການພັນ ປ່ຽນແປງ ແລະ ປະກອບສ່ວນຂອງແຕ່ປຸກຄົນ. ໂຢຄະເປັນເຄື່ອງມືທີ່ມີພະລັງສາມາດຊ່ວຍພວກເຮົາເອົາຊະນະຂໍ້ຈຳກັດພາຍໃນຕົວເອງ ແລະ ສ້າງພວກເຮົາຢູ່ໃນເສັ້ນທາງກາຍະພາບເປັນປຸກຄົນທີ່ມີຄວາມສຸກ, ມີຊີວິດຊີວາ, ມີສະຕິ ແລະ ມີສຸຂະພາບລະນະໄມທີ່ສົມບູນ.

ເລີ້ມພົບໂດຍການກ່າວຄຳປາໄສຈາກ ພະນະທ່ານ Dinkar Asthana ເອກອັກຄະລັດຖະທູດແຫ່ງປະເທດອິນເດຍ.ທ່ານກ່າວຍິນດີຕ້ອນຮັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ ໃຫ້ຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດຂອງໂຢຄະ ແລະ ຊຸກຍູ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນການເຜີຍແຜ່ໂຢຄະເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງກິດຈະວັດປະຈຳວັນເພື່ອສຸຂະພາບ, ຄວາມສຸກ, ຄວາມເປັນຈິດໜຶ່ງໃຈດົວ ແລະ ຄວາມສະຫງົບສຸກ. ທ່ານໄດ້ກ່າວເຖິງວ່າການເຜີຍແຜ່ໂຢຄະເປັນປະຈຳບໍ່ພ້ອມແຕ່ຊ່ວຍເພີ່ມພູມຕົ້ນທານຂອງພວກເຮົາເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ຍັງຊ່ວຍປັບປຸງສຸຂະພາບທາງຮ່າງກາຍ ແລະ ຈິດໃຈຂອງພວກເຮົາດີຂຶ້ນອີກດ້ວຍ.

ໂດຍສະເພາະໃນໄລຍະທີ່ມີການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດຍ່າງຕໍ່ເນື່ອງໃນເວລາທີ່ປະຊາຊົນຕ້ອງຢູ່ໃນເຮືອນເປັນເວລາດົນເຊິ່ງໄດ້ສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ສຸຂະພາບຈິດຂອງຫລາຍ. ໂຢຄະຈະຊ່ວຍພວກເຮົາຢ່າງຫຼວງຫຼາຍເພື່ອຮັບມືກັບສະຖານະການນີ້. ທຸກຄົນສາມາດເຜີຍແຜ່ໂຢຄະໄດ້, ເຊິ່ງບໍ່ຈຳເປັນມີຫລືໃຊ້ອຸປະກອນທີ່ທັນສະໄຫມໃດໆກໍສາມາດຫລິ້ນໄດ້.

ນອກຈາກນີ້,ໃນບົດກ່າວຄຳປາໄສຂອງ ພະນະທ່ານ ສ.ຈ ດຣ Bountiem Phissamay, ປະທານຂອງສະມາຄົມມິດຕະພາບລາວ-ອິນເດຍ ກ່າວວ່າ: ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຮູ້ມາແຕ່ບູຮານນະການຂອງພະຄຳພິທີລະບຸການເລີ່ມຕົ້ນໂຢຄະໃນປະເທດອິນເດຍ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ໂຢຄະບໍ່ຄວນເຊື່ອມໂຍງເຂົ້າກັບສາສະໜາໃດໜຶ່ງ, ແຕ່ໂຢຄະແມ່ນວິທີເຜີຍແຜ່ສຸຂະພາບທາງຮ່າງກາຍ ແລະ ຈິດໃຈຂອງທຸກຄົນຜູ້ທີ່ຢາກປະຕິບັດ. ເປັນຮູບແບບຂອງການອອກກຳລັງກາຍ ຫລື ທ່າທາງ ແລະ ອອກກຳລັງກາຍດ້ວຍການໃຊ້ລົມຫາຍໃຈ. ໂຢຄະຊ່ວຍເພີ່ມພູມຕົ້ນທານຂອງພວກເຮົາ, ເຊິ່ງເປັນທີ່ຕ້ອງການຫລາຍໂດຍສະເພາະໃນໄລຍະຊ່ວງທີ່ມີການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດ.

ໃນໄລຍະເວລາ 45 ນາທີຂອງການເຜີຍແຜ່ໂຢຄະ, ຄູ່ສອນໂຢຄະຂອງມູລະນິທິ Isha Foundation ໄດ້ນຳພາ ແລະ ແນະນຳຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຈາກຫຼາກຫຼາຍພາກສ່ວນເລີ່ມການເຜີຍແຜ່ໂຢຄະດ້ວຍການເຮັດໃຫ້ມີຊີວິດຊີວາ, ສະມາທິ, ສ້າງຄວາມຈິ່ຈຳ ແລະ ມີສຸຂະພາບສະໄໝທີ່ສົມບູນ; ເພີ່ມຄວາມສະຖຽນລະພາບຂອງຮ່າງກາຍ, ຈິດໃຈ ແລະ ອາລົມ; ສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງ ແລະ ສະຖຽນລະພາບກະດູກສັນຫຼັງ; ການບັນເທົາທຸກຈາກອາການເຈັບຫລັງ, ຄວາມກົດດັນ, ຄວາມກັງວົນ ແລະ ຄວາມຕຶງຄັດ; ບັນເທົາພະຍາດຊ່າເຮື້ອ ແລະ ປັບປຸງສຸຂະພາບໂດຍລວມ ແລະ ຄວາມຮູ້ສຶກໃຫ້ມີຄວາມສຸກ, ຄວາມສະຫງົບສຸກ ແລະ ການເຕີ້ມຕັ້ງສິ່ງທີ່ຂາດຫາຍ.

ສະຖານທູດອິນເດຍຈະຈັດກິດຈະກຳງານຕົ້ນຕໍ
ເມື່ອສະເຫຼີມສະຫຼອງວັນໄຢຄະສາກົນຄັ້ງທີ 7 ປີ 2021, ໃນວັນທີ 26 ມິຖຸນາ
2021, ເຊິ່ງເປັນການຈັດງານໃນຮູບແບບອອນລາຍເຊັ່ນດັ່ງນັ້ນ.